
Referat bestyrelsesmøde 13/9-21 

Deltagende: John Rydahl, Jacob Quvang, Gitte Nielsen, Nikolai Olsen, Rasmus Dam, Martin Holm Jensen 

 

Jacob Quvang: senior er dalende i spillere, de er afhængige af U19.  

Hvorfor mangler vi spillere på seniorplan? Hvorfor vælger de ikke FFK som senior spillere? 

John foreslår en senior arbejdsgruppe, der kan løfte senior gruppen i klubben.  

Der skal arrangeres møde i fællesskab med U19 holdet, og forklare omkring senior fodbolden. Jimmi og 

John arrangerer møde.  

Quvang prøver at få kontakt til de spillere, som ikke længere er i FFK, og som er i den ”ældre” senior del. 

 

Generalforsamling på vej. Afholdes 18/11-21 

Martin er trådt ud af bestyrelsen, som fuldtids ansat medarbejder i FFK. 

Nikolaj er trådt ind i bestyrelsen. Rasmus bliver ansvarlig for ungdomsafdelingen.  

Der skal søges efter en mere til bestyrelsen fremadrettet, der skal søges på hjemmeside og Facebook.  

Gitte er på valg, Martin (Nikolaj) er på valg, Jimmi er på valg, der skal også findes suppleant. 

Bestyrelses middag afholdes d. 19/11-21 på restaurant Maku i Liseleje, som er vores sponsor. 

Klubbens Afslutningsfest den 13/11-21 

 

Julefrokost 4/12-21, der skal laves liste over hjælpere. 

 

Rasmus ungdom: Vi skal prøve at rekruttere flere ungdomstrænere til de mindste, der er mange spillere, 

men vi mangler trænere, etablering af ungdomsudvalg skal genstartes, der skal etableres en plan, for 

hvilken årgang, der skal hjælpe hvilke uger. 

 

Gitte oplyser at økonomien, ser godt ud, vi rydder op i kontingent og koncentrerer os om opkrævningen for 

2021.  

Der skal indhentes tilbud fra leverandører på tøj, så vi har nogen valgmuligheder. Intersport skal være med i 

udbuddet. Gruppe nedsættes. Når tilbud er indhentet/afgivet af leverandører, tages stilling til, hvad vi 

ønsker fremadrettet. 

 

Næste møde: 7/10-21 kl. 18,30 


